
Zápisnica 
z 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nacinej Vsi zo dňa  21.11.2019. 

 
Úvodom starosta obce privítal prítomných a oboznámil ich s programom rokovania obecného 

zastupiteľstva. 
 
Prítomní: prezenčná listina v prílohe zápisnice. 
 

Program rokovania. 
 
1. Otvorenie. 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 
3. Kontrola plnenia uznesenia. 
4. Zariadenie pre seniorov – informácia. 
5. Správa o výsledku kontroly hospodárenia obce k 30.6.2019 – kontrolór obce. 
6. Správa o výsledku kontroly hospodárenia základnej školy a školskej jedálne k 30.6.2019 – 
kontrolór obce. 
7. SUDOP Košice- elektrifikácia trate Bánovce na Ondavou – Humenné – zriadenie vecného 
bremena. 
8. Informácia o zmene vlastníka nehnuteľnosti – pozemok PhDr. Miroslava Kaločayová. 
9. Žiadosť hlavného kontrolóra – vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra obce. 
10. Žiadosť materskej školy o poskytnutie finančných prostriedkov na Mikuláša. 
11. Žiadosť základnej školy o poskytnutie finančných prostriedkov  k blížiacim sa Vianociam. 
12. Žiadosť základnej školy o poskytnutie finančných prostriedkov na vybavenie školy. 
13. Žiadosť základnej školy o posúdenie stavu stromov v areáli školy. 
14. Športový klub Nacina Ves – žiadosť o poskytnutie mimoriadnej dotácie. 
15. Školská jedáleň pri základnej škole – žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov. 
16. Školská jedáleň pri základnej škole – žiadosť o zabezpečenie nápravných opatrení 
z kontroly RÚVZ Michalovce. 
17. Návrh na čerpanie rozpočtu pre rok 2020. 
18. Informácia o rozostavaných stavbách. 
19. Informácia o schválenej dotácii na rok 2020. 
20. Rekonštrukcia elektroinštalácie v školskej jedálni. 
21. Rekonštrukcia elektroinštalácie stará materská škola. 
22. Výmena osvetlenia na multifunkčnom ihrisku. 
23. Rôzne. 
24. Diskusia. 
25. Záver a ukončenie. 
 

 Program rokovania v uvedenej forme bol obecným zastupiteľstvom jednomyseľne schválený. 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo: 

Návrhovú komisiu v zložení: Jozef Vojtko, Ing. Peter Voľanský, Alena Macková. 

Overovateľov zápisnice v zložení: Milan Ivan, Cyril Adam. 

Za zapisovateľa starosta určil Ing. Vladimíra Doniča. 

 

3. Kontrola plnenia uznesenia. 



Starosta konštatoval že: 

Uznesenie č. 83 – o zámene pozemkov je v riešení. 

Uznesenie č. 84 – o vypracovaní znaleckého posudku je v riešení. 

Uznesenie č. 87 – o zakúpenie konvektomatu je v riešení, je potrebná oprava elektroinštalácie. 

 

4. Zariadenie pre seniorov – informácia. 

O možnostiach výstavby a prevádzkovaní zariadení pre seniorov informoval Ing. František Kačmár, 

ktorý takéto zariadenia staval a prevádzkuje, najbližšie v Stropkove. O výstavbu musí požiadať obec, 

ktorej na tento účel je zo strany štátu poskytnutá dotácia, prípadne obec požiada o úver so 

splatnosťou 30 rokov. Obecné zastupiteľstvo uvedenú informáciu zobralo na vedomie a zároveň bolo 

dohodnuté, že do 12.12. 2019 budú predložené predbežné náklady na stavbu zariadenia pre seniorov 

s kapacitou 40 seniorov. 

 

5. Správa o výsledku kontroly hospodárenia obce k 30.6.2019 – kontrolór obce. 

Obecné zastupiteľstvo Správu o výsledku kontroly hospodárenia obce k 30.6.2019 zobralo na 

vedomie. 

 

6. Správa o výsledku kontroly hospodárenia základnej školy a školskej jedálne k 30.6.2019 – kontrolór 

obce. 

Správu o výsledku kontroly hospodárenia základnej školy a školskej jedálne k 30.6.2019 obecné 

zastupiteľstvo zobralo na vedomie. 

 

7. SUDOP Košice – elektrifikácia trate Bánovce nad Ondavou – Humenné- zriadenie vecného 

bremena. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo Zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena č. 10-

1313-YBVB/2019 so Slovenskou republikou, konajúcou prostredníctvom správcu Železnice Slovenskej 

republiky, Bratislava v skrátenej forme ŽSR so sídlom Klemensova 8, 813 61 Bratislava. 

 

8. Informácia o zmene vlastníka nehnuteľnosti – pozemok PhDr. Miroslava Kaločayová. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informáciu o zmene vlastníka nehnuteľnosti – pozemok 

PhDr. Miroslava Kaločayová. Na tomto pozemku je verejná komunikácia v ktorej sú uložené 

inžinierske siete a z tohto pohľadu zmena vlastníka je nemožná. Obecné zastupiteľstvo poverilo 

starostu obce o upozornenie p. Kaločayovej, aby parkovaním auta nevytvárala prekážku na obecnej 

ceste. 

 

9. Žiadosť hlavného kontrolóra – vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra obce. Obecné zastupiteľstvo 

zobralo na vedomie žiadosť hlavného kontrolóra o vzdaní sa funkcie. Poslanci doporučili pani 

kontrolórke zotrvať vo funkcii. 

 

10. Žiadosť materskej školy o poskytnutie finančných prostriedkov na Mikuláša. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo finančnú čiastku 200,- € na nákup balíčkov pre deti na Mikuláša. 

 

11. Žiadosť základnej školy o poskytnutie finančných prostriedkov k blížiacim sa Vianociam. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo pre 175 žiakov základnej školy finančnú čiastku vo výške 350,- € 

k blížiacim sa Vianociam. 

 

12. Žiadosť základnej školy o poskytnutie finančných prostriedkov na vybavenie školy. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo finančnú čiastku 2000,- € na vybavenie školy. 



13. Žiadosť základnej školy o posúdenie stavu stromov v areáli školy. 

Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce prejednať posúdenie stavu stromov v areáli školy 

s odborom životného prostredia. 

 

14. Športový klub Nacina Ves – žiadosť o poskytnutie mimoriadnej dotácie. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo finančnú čiastku 1500,- € pre športový klub Nacina Ves ako 

mimoriadnu dotáciu. 

 

15. Školská jedáleň pri základnej škole – žiadosť o poskytnutie mimoriadnej dotácie. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo finančné prostriedky mimoriadnej dotácie zahrnúť do rozpočtu obce 

v roku 2020. 

 

16. Školská jedáleň pri základnej škole – žiadosť o zabezpečenie nápravných opatrení z kontroly RÚVZ 

Michalovce. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo finančné prostriedky na tento účel zahrnúť do rozpočtu obce v roku 

2020. 

 

17. Návrh na čerpanie rozpočtu pre rok 2020. 

Tento návrh bol pripravovaný za účasti príslušných komisií (finančnej a výstavby) s možnosťou 

pripomienkovania všetkých poslancov. Návrh bol prečítaný p. Kulikovou  položkovite s vysvetlením 

nejasnosti. Obecné zastupiteľstvo návrh rozpočtu pre rok 2020 zobralo na vedomie. 

 

18. Informácia o rozostavaných stavbách. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informáciu starostu obce o rozostavaných stavbách (KD, 

OÚ, Komunitné centrum). 

 

19. Informácia o schválenej dotácií na rok 2020. 

Starosta obce informoval o schválenej dotácií na rok 2020 Prístavba materskej školy 430 tisíc €, čo 

obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie. 

 

20. Rekonštrukcia elektroinštalácie v školskej jedálni. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo rekonštrukciu elektroinštalácie v školskej jedálni. 

 

21. Rekonštrukcia elektroinštalácie stará materská škola. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo rekonštrukciu elektroinštalácie v starej materskej škole pri ktorej je 

nutné zriadiť samostatný prívod a samostatné meranie. 

 

22. Výmena osvetlenia na multifunkčnom ihrisku. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo výmenu osvetlenia na multifunkčnom ihrisku za uspornejšie svietidla 

s cieľom zníženia prevádzkových nákladov. 

 

23. Rôzne. 

- starosta informoval prítomných, že 12.12.2019 o 11, 00 hod. je plánované obecné zastupiteľstvo, po 

ktorom by bolo posedenie spoločne s pozvanými hosťami. 

- starosta informoval, že 31.12.2019 na Silvestra by bol tradičný ohňostroj spolu s občerstvením pre 

občanov. 

- starosta informoval, že v predvianočnom období sa uskutoční návšteva občanov obce nad 90 rokov 

s obdarovaním, tak ako po iné roky. 



24. Diskusia. 

p. Cyril Adam informoval o petícií a nutnosti opravy cesty v rómskej časti obce. 

- starosta informoval o podpísaní dodatku k zmluve na vývoz komunálneho odpadu, čo je už 575,- € 

za jeden vývoz. Je nutné informovať občanov o nutnosti triedenia komunálneho odpadu a nutnosti 

zvýšenia poplatkov za jeho likvidáciu a vývoz. 

 

25. Záver a ukončenie. 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva oficiálne ukončil. 

 

 

Overovatelia zápisnice: Milan Ivan 

   Cyril Adam 

 

 

 

 

         Anton Šandor 

         starosta obce 

 

 

 

 


